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Vragen van het lid Popken (PVV) aan de Staatssecretaris van Defensie over 
het bericht dat de misstanden op kazerne Schaarsbergen omvangrijker waren 
dan bekend was (ingezonden 22 december 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat de misstanden op kazerne Schaarsbergen 
omvangrijker waren dan bekend was?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoe al de benoemde misstanden zo lang hebben kunnen 
plaatsvinden? 

Vraag 3
Bent u bereid deze genoemde incidenten en de problemen in de kazerne te 
Assen te betrekken bij het lopende onderzoek? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Aangezien in het artikel staat dat vandalisme niet wordt gerapporteerd 
vanwege de hoeveelheid administratieve handelingen en bureaucratie, bent u 
bereid deze procedures tegen het licht te houden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Waarom heeft u tijdens het wetgevingsoverleg Personeel dat bijna volledig in 
het teken stond van de misstanden in Schaarsbergen de Kamer niet volledig 
geïnformeerd over de misstanden die al bekend waren bij defensie en heeft u 
het interne rapport uit 2015 verzwegen?

1 Volkskrant.nl, 21 december 2017; https://www.volkskrant.nl/binnenland/vertrouwelijk-rapport-
misstanden-op-oranjekazerne-schaarsbergen-omvangrijker-dan-bekend-was~a4546941/
?hash=2b8d1b520a352b714961bd887db6a2632ed3ed7a
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